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Nannestad SV – Valgprogram 2023-2027 

 

SV er et sosialistisk parti. Vi ønsker et samfunn bygd på fellesskap og solidaritet. Vi 

ønsker et samfunn der folks behov avgjør prioriteringene, et samfunn for de mange, 

ikke for de få. 

 

SV er et miljøparti. Vi vil at miljøhensyn skal gjennomsyre alle politikkområdene. 

 

SV er et feministisk parti. Vi vil ha et samfunn der alle mennesker er likeverdige, der 

makt og ressurser ikke blir fordelt etter kjønn, og der kjønnsrollene ikke avgrenser 

friheten til enkeltindividet. 

 

SV går mot å konkurranseutsette offentlige tjenester. Vi vil ha en tillitsreform i 

helse- og omsorgstjenestene og skolene. 

 

 

Klima- og miljøpolitikk 

 Nannestad SV vil: 

• arbeide for å bevare så mye av Bjørkemåsan som fortsatt er mulig, som det 

viktige klimagasslageret og nedbørsbufferen den er 

• bevare nærfriluftsområdet på Eltonåsen (B26), som er så viktig for to 

barnehager og en barneskole i tillegg til for de som bor her 

• ha blomstrende vegkanter og blomsterenger for å stimulere bestandene av 

humler og de andre villbiene, som er så viktig for vår framtid 

• passe på at vår nylig vedtatte naturmangfoldplan blir respektert og brukt ved 

arealdisponeringen og at områdene som er satt av til landbruk, natur og 

friluftsliv i kommuneplanen blir respektert 

• verne dyrka og dyrkbar mark og arbeide for at Nannestad blir en klimanøytral 

og arealnøytral kommune  

• arbeide for at det etableres hensynssoner rundt våre verdifulle raviner 

 

Arbeidslivspolitikk og boligpolitikk 

 Nannestad SV vil: 

• at Nannestad kommune skal følge bestemmelsene om midlertidig ansettelse, 

arbeidstid og overtid i arbeidsmiljøloven 
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• at varslere blir vernet ved at vi får et uavhengig varslerombud 

• vektlegge heltidsstillinger og redusere andelen deltidsstillinger i helse- og 

omsorgssektoren, og øke grunnbemanningen 

• bygge flere kommunale boliger for å dekke behovet til alle som trenger hjelp 

til bosetting 

• prioritere ideelle utbyggere og boligbyggelag framfor profittsøkende 

privataktører 

 

    Næringspolitikk 

Nannestad SV vil: 

• arbeide for å trekke bærekraftig og miljøvennlig næring til Nannestad  

• arbeide sammen med næringslivet i kommunen for levedyktige og attraktive 

virksomheter som skaper lokale arbeidsplasser 

• arbeide for å legge til rette for å øke antall lærlingeplasser i kommunen i 

samarbeid med næringslivet 

• arbeide for at nye næringsarealer lokaliseres bærekraftig i forhold til viktig 

natur og dyrket og dyrkbar mark 

• arbeide for et inkluderende arbeidsliv og arbeidsplasser for personer med 

funksjonsnedsettelse 

 

     Samferdselspolitikk 

  Nannestad SV vil: 

  • arbeide for flere gang- og sykkelveger, ikke bare langs skolevegene, og at 

Åsvegen  

mellom Åsgreina og Eltonåsen gis høg prioritet 

  • bedre kollektivtilbudet og opprette servicelinjer internt i kommunen 

  • si entydig nei til en tredje rullebane på Gardermoen og arbeide for en 

nattestengt flyplass 

 

     Helse- og sosialpolitikk 

  Nannestad SV vil: 

  • sørge for at samhandlingsreformen fungerer i tråd med intensjonen 

  • arbeide for at «leve hele livet»-reformen tas på alvor, og at livsglede-

ordningen ved    Nannestad Sjukehjem fortsetter 

  • etablere seniorsentre der kommunen har hovedansvaret for bemanning og 

aktiviteter 
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• supplere hjemmetjenesten med støttekontakter, for å motvirke ensomhet og 

inaktivitet hos hjemmeboende eldre 

• at alle sykehjemsbeboere skal få tilbud om enerom 

• styrke tilbudet både til funksjonshemmede, rusmisbrukere, flyktninger og 

andre som kommunen har ansvar for å følge opp 

• at også utgifter til tannlege og øyelege skal gå på frikortet   

• at kommunen sørger for at NAV fungerer etter sin hensikt ved å motivere 

klientene til å komme ut i arbeidslivet 

 

     Skole- og barnehagepolitikk 

  Nannestad SV vil: 

• øke lærertettheten ved å styrke ressursene til skolen, for å sikre bedre 

tilpasset opplæring og inkludering 

• utvikle heldagsskolen med leksehjelp og fysisk aktivitet, uten foreldrebetaling 

• at alle skolene skal ha hver sin sosiallærer 

• arbeide for at kommunen skal jobbe målrettet med skolenes psykososiale 

miljøer og mobbing i skolen 

• jobbe for at flest mulig barnehager eies og drives av kommunen 

• at pedagogtettheten i barnehagene skal økes, for å sikre god oppfølging av 

det enkelte barn 

• at alle barnehagene skal følge normen for pedagogtetthet 

 

     Kulturpolitikk 

  Nannestad SV vil: 

  • arbeide for at kulturskolen skal ha tilbud til alle 

• arbeide for at kommunen skal få en god kulturminneplan, for kulturminnene i 

utmark som i nærområdene 

• legge til rette for økt fysisk aktivitet, både ved at det lages flere 

nærmiljøanlegg og ved at skogen bevares i nærfriluftsområdene 

• arbeide for at alle lavinntektsfamilier kan gis mulighet til å bruke kulturskolen 

gjennom friplasser eller graderte priser 

      

    Næringspolitikk 

Nannestad SV vil: 

• arbeide for å trekke bærekraftig og miljøvennlig næring til Nannestad  
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• arbeide sammen med næringslivet i kommunen for levedyktige og attraktive 

virksomheter  som skaper lokale arbeidsplasser 

• arbeide for å legge til rette for å øke antall lærlingeplasser i kommunen i 

samarbeid med næringslivet 

• arbeide for at nye næringsarealer lokaliseres bærekraftig i forhold til viktig 

natur og dyrket  og dyrkbar mark 

• arbeide for et inkluderende arbeidsliv og arbeidsplasser for personer med 

funksjonsnedsettelse 

 

 

 

Et rettferdig grønt 

skifte 

Et rettferdig Norge 
 

 

      Innledning 

Sosialistisk venstreparti (SV) er et sosialistisk parti, et miljøparti og et 

feministisk parti. Alt vi gjør, alt vi står for, er basert på en solidarisk 

grunnholdning. 

Vi går til valg med tre hovedsaker: 

- Vi vil ta kampen for flere lærere og en skoledag uten hjemmelekser. 

Flere lærere er det viktigste for å skape en skole der hvert enkelt barn 

blir sett. Hjemmeleksene skaper stress i familiene, tar fra barn fritida og 

er dypt urettferdig for alle dem som ikke får god nok hjelp hjemme. 

- Vi vil ta kampen for en eldreomsorg med økt bemanning og uten 

stoppeklokke. Vi kan øke bemanningen ved å gi flere omsorgsarbeidere 

hele og faste stillinger. De eldres egne behov får mer å si for omsorgen 

de tilbys hvis vi stopper stoppeklokkene. 

- Vi vil ta kampen for rein luft. Ingen barn skal holdes inne for at voksne 

skal kunne kjøre bil. Ingen i Norge skal dø for tidlig fordi lufta er 
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helseskadelig. Vi må investere i moderne kollektivtrafikk i byene og la 

vegmidlene gå til distriktene der bil er eneste alternativet. 

 

  

SV er partiet for alle, ikke for de få. En stemme til SV i dette valget, er en 

stemme for et varmt samfunn. Når forskjellene øker og de store pengene 

brukes på skattekutt i stedet for til fellesskapet, blir Norge et kaldere samfunn. 

Det er urettferdig at de rikeste får milliarder i skattelette og at sjefene skal få 

mer makt over de ansatte. Det er smålig at fattige familier samtidig opplever 

trygdekutt og at pensjonistene får mindre å rutte med. Det er kortsiktig når 

fellesskapets eiendom selges unna, og når lavere formuesskatt blir viktigere 

enn å investere i framtida, i utdanning, i forskning og i grønne arbeidsplasser. 

 

Denne urettferdigheten, småligheten og kortsiktigheten vil SV erstatte med 

rettferdighet, solidaritet og langsiktighet. Det er å ta kampen for et varmt 

samfunn.                           

 

 

Økonomi 

Nannestad kommunes økonomi er nå svært anstrengt etter de investeringene 

som er gjort for å bygge svømmehall, til utbedring og påbygging av 

kommunehuset og annet. Med en befolkningsvekst som krever økt investering i 

skolene og flere nødvendige institusjonsplasser for eldre, må kommunens 

inntekter økes, eller utgiftspostene minkes. Eneste mulighet for å øke 

inntektene er innføring av eiendomsskatt.  Et samlet kommunestyre har under 

behandlingen av langtidsbudsjettet bedt kommunedirektøren finne ut hva som 

kan gjøres for å unngå å belaste disposisjonsfondet med investeringene som 

trengs de nærmeste åra. 

 

SV mener at kommunen ikke bare må være klimavennlig, inkluderende og ha 

en føre-var-holdning når det er økonomisk lønnsomt på kort sikt, men at vi 

også må ta imot flyktninger, gjennomføre gunstige klimainvesteringer og 

innføre forebyggende tiltak selv om det kan medføre økte investeringer og 

driftskostnader for kommunen. På Stortinget vil vi arbeide for 

tilskuddsordninger som gjør at vi unngår å måtte sette begrenset 

kommuneøkonomi opp mot globale klimahensyn. 

 

SV mener at offentlige tjenester skal utføres av offentlig ansatte. Vi vil derfor gå 

mot at kommunale tjenester settes ut på anbud. SV anser konkurranseutsetting 

som et angrep på de ansattes opparbeidete lønns- og pensjonsrettigheter og 

mener at det blir lagt et meningsløst press på de ansatte når arbeidet de 

utfører, til stadighet skal utsettes for nye anbudsrunder. 

https://www.sv.no/politikken/hjertesaker/#hs2
https://www.sv.no/politikken/hjertesaker/#hs2
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SV ser at konsekvensene av at den enkelte innbygger ”fritt” skal kunne velge 

skole eller hjemmehjelp og at de offentlige midlene automatisk skal følge med 

disse individuelle valgene, vil føre til at det verken blir mulig eller ønskelig å 

fatte politiske vedtak om hva slags skole, barnehage eller eldreomsorg vi skal 

ha. Dette vil bli avgjort på velferdsmarkedet, der de rikeste, som kan toppe den 

offentlige sjekken med egne penger, naturligvis blir de mest populære kundene 

og får størst makt. SV går mot en slik utvikling.   

 

 

Klima- og miljøpolitikk 

Målet for SVs miljøpolitikk er et samfunn i økologisk balanse. I all planlegging 

må det tas hensyn til vår avhengighet av naturen. Naturressursene er vårt 

felles eie, og bruken skal styres av de folkevalgte. Mulighetene for friluftsliv må 

sikres. Spesielt viktig for det daglige friluftslivet er det å bevare friområder nær 

boligområdene, og svært aktuelt for øyeblikket er bevaringen av 

nærfriluftsområdet på Eltonåsen, som et flertall i kommunestyret har vedtatt 

ødeleggelse av for å bygge et stort boligområde her som skal finansiere 

idrettsområde med idrettshall.  Dette friluftsområdet er så viktig for barneskolen 

og til nå to barnehager her i tillegg til de fastboende at SV er sterkt imot 

planene. Felles idrettsanlegg bør lokaliseres slik at det kan nyttes av både 

Eltonåsen- og Åsgreina-beboere.  

 

SV vil verne dyrka og dyrkbar jord mot nedbygging. Landbruksplanen bør være 

et viktig insitament i forbindelse med rullering av kommuneplanen. 

Fylkesplanen ”Grøntstruktur Romerike” (fra 2002) bør være bindende for 

kommunen, jf. mottoet ”ei grønn bygd i vekst”. 

 

For å ta vare på matjorda og viktige leveområder for dyr og planter, må 

lavbonitetsmark prioriteres til bygging av boliger og næringsbygg, der dette 

ikke kan skje ved fortetting. Nannestad kommune har behov for 

næringsutvikling i tillegg til den som vi tradisjonelt har i dag. Vi må derfor finne 

fram til en god balanse mellom behovet for nye næringer og et godt jordvern. 

Vår nylig vedtatte naturmangfoldplan må følges for å ta vare på den viktige 

naturen vår.   

 

Ved planlegging av større boligområder må, i tillegg til tilstrekkelig barnehage- 

og skoledekning sørges for at annen nødvendig infrastruktur som butikk, 

forsamlingshus og idrettsanlegg tas inn, slik at behovet for transport (det vil i 

praksis si bruk av privatbiler) kan minimaliseres.  Dette er ikke sørget for i vårt 

boligområde i Åsgreina som de siste åra har vært i sterk vekst. Idrettsanlegget 

som er tenkt for Eltonåsen bør derfor lokaliseres slik at også det sterkt 

voksende boligområdet i Åsgreina kan benytte det uten å trenge biltransport. 
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Utvidelse av Åsgreina barnehage, 14.05.2023 

 

For å hindre erosjon ved kraftig nedbør og for å bedre bomiljøet, går SV inn for 

at naturlige vannårer holdes åpne i grøntområder der det skjer utbygging. 

Kantsoner mot vann og vassdrag må respekteres. Det er svært viktig at våre 

gjenværende myrområder forblir intakte; nede i bygda, under marin grense 

gjelder dette spesielt våre to siste store høgmyrer, Hetakermåsan, og det av 

Bjørkemåsan som ennå ikke er ødelagt av boligbygging.: 

 

 

Bjørkemåsan 31.03.2020 

 

Nannestad må ta vare på de store sammenhengende grøntområdene. Disse er 

viktige for dyrelivet, og også for rekreasjon og friluftsliv. 
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Romeriksåsen og Nordåsen er viktige friluftsområder som må bevares for den 

økende befolkningen i kommunen vår. SV går derfor inn for at Romeriksåsens 

markagrense utvides fram mot E16, og at det raskt må lages ei markagrense 

for å sikre Nordåsen som friluftsområde. Også Hurdalssjøen må bevares som 

rekreasjonsområde. 

 

Mangelen på pollinerende insekter til å sikre matproduksjonen er blitt et stort 

problem, spesielt på grunn av omlegging i jordbruket fra slått av blomsterenger 

til høy, over til rundballe- eller siloslått av gras. For å rette opp dette, ønsker SV 

en avtale med vegvesenet slik at tida for veikantslått tilpasses behovet til 

humler og andre pollinerende insekter.  Likeså mener vi kommunen og private 

grunneierne må pålegges det samme.  Spesielt er det viktig med blomstrende 

vegkanter der det er nedsatt hastighet på vegen. I tillegg må det gjenskapes 

tilstrekkelig med blomsterenger i kulturlandskapet. Fremmede arter som 

fortrenger våre naturlige arter, må bekjempes. 

 

Ravinelandskapet på Romerike, og spesielt i Nannestad, er unikt i Sør-Norge. 

Naturmangfoldplanen skal sørge for at vi tar vare på de ravinene vi har igjen 

etter planeringene fra 1960- til 80-tallet for å øke kornarealet, men vi mener at 

det også må lovfestes hensynssoner mot ravinene, og gjerne må vi få en 

fredningsplan for ravinene. Hensynssoner trengs f. eks. for å unngå å måtte å 

fylle ut verdifulle raviner for sikring i forhold skredfare ved boligområder. 

 

 

Beitelandskap ved Nord-Eik 05.08.2022 

 

Miljøtilstanden til vannforekomstene i vannområdene Leiravassdraget og 

Hurdalsvassdraget/Vorma er ferdig kartlagt, og SV mener det må settes inn 

tiltak slik at vannkvaliteten i alle vannforekomstene blir akseptabel (jfr. EUs 

vanndirektiv). De største utfordringene i Nannestad er avrenning av 
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næringssalter fra jordbruksområder, rensing av kloakkutslipp og utslipp fra 

industri og samferdsel. 

 

Med økt biltrafikk øker faren for forurensing fra de sterkt trafikkerte vegene, 

spesielt de som går langs eller krysser vassdrag. SV mener det må foretas 

målinger for å holde forurensingen under kontroll der det ikke er gjort tiltak for å 

hindre forurensning. 

 

Avfall er et stort miljøproblem, men også en ressurs på avveie. Nannestad har 

vært en foregangskommune for praktisk kildesortering gjennom ØRAS, og SV 

vil at kommunen fortsatt skal arbeide for å videreutvikle miljøvennlige 

løsninger. 

 

Den nye klima- og energiplanen vår, som ble påbegynt i 2016, er nå sluttført, 

og vi håper den blir fulgt opp.   

 

SV vil støtte en utvikling med større fokus også på andre enøk-tiltak. I et 

miljøperspektiv er det viktig å redusere det framtidige energibehovet og 

prioritere fjernvarmeanlegg og andre løsninger som er gunstige i forhold til 

klimautslipp. Som ei gulrot for dette, mener SV at vi bør få et flerprissystem for 

strøm. 

 

 

Arbeidslivspolitikk 

SV står for en helhetlig og rettferdig arbeidslivspolitikk, og ønsker at 

kommunen skal være en god arbeidsgiver med et trygt, godt og inkluderende 

arbeidsmiljø for de ansatte. 

 

Når SV går mot å konkurranseutsette offentlige tjenester, er det blant annet for 

at de ansatte skal få beholde opparbeidete lønns- og pensjonsrettigheter i 

stedet for at private skal forsyne seg av offentlige velferdsmidler til å kunne 

hente ut et overskudd, noe de oftest gjør ved å tilby dårligere arbeidsvilkår, 

dårligere tjenestekvalitet og redusert bemanning. 

 

Innen helse- og omsorgssektoren vil økt bemanning gi pasientene en bedre 

omsorg, og presset på de ansatte blir redusert. Økt grunnbemanning vil også 

redusere behovet for vikarer og bruken av overtid. SV mener at dette kan virke 

til at sykefraværet går ned. 
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Antall deltidsstillinger må reduseres, slik at alle ansatte får tilbud om å utvide 

sin deltidsstilling før det rekrutteres nye eksternt. 

 

SV mener, på linje med fagforeninger og fagmiljø innen arbeidsmiljø, at de 

endringene av arbeidsmiljøloven som ble innført fra sommeren 2015, gir større 

helserisiko for de ansatte. SV ønsker at Nannestad kommune som 

arbeidsgiver, i stedet skal følge de tidligere bestemmelsene om midlertidighet, 

arbeidstid og overtid i arbeidsmiljøloven. 

 

 

Boligpolitikk 

SV vil satse på å bygge boliger til funksjonshemmede og boliger til mennesker 

med langvarige og alvorlige psykiske lidelser. 

 

SV mener at kommunen må legge bedre til rette for at mennesker med 

fremmedkulturell bakgrunn skal kunne bo i kommunen. Vi ønsker at Nannestad 

kommune fortsetter å ta sin rettmessige del av ansvaret Norge har for å 

bosette flyktninger og asylsøkere, og sørger for rask og god integrering. 

 

Nannestad kommune disponerer for få boliger til utleie. I nødsituasjoner har 

kommunen få eller ingen muligheter til å tilby boliger. SV mener at kommunen 

må skaffe flere leiligheter som den disponerer og kan tilby folk med akutte 

problem. Dette kan skje i samarbeid med Nannestad boligbyggelag. 

 

 

Samferdselspolitikk 

Utbygging og drift av hovedflyplassen på Gardermoen har medført et sterkt 

arealpress, foruten økt støy fra fly og økt biltrafikk. SV har gått inn for, og vil 

fortsatt gå inn for, å begrense og styre utviklingen som følge av arealpresset, 

av hensyn både til bomiljøet og til kommunens økonomi. 

 

SV mener at flyplassen skal være stengt om natta for kommersiell flytrafikk. 

 

Belastningen for lokalbefolkningen rundt hovedflyplassen når det gjelder støy, 

og miljøbelastningen på luft, grunnvann og natur, med de to rullebanene vi 

allerede har, er så stor at vi ikke kan tåle en trafikkøkning som skal kunne 

medføre behov for en tredje rullebane. SV sier derfor et absolutt nei til en tredje 

rullebane. 
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SV vil i stedet minske trafikken på Gardermoen ved å bygge ut jernbane som 

kan overta store deler av trafikken fra kortdistanseflyene. SV mener at man må 

satse på kollektive, landbaserte løsninger som buss og jernbane, særlig 

høyhastighetstog mellom de største byene i Sør-Norge og på strekningene 

Oslo-Stockholm, Oslo-Gøteborg og Oslo-København. Her ligger det også et 

stort potensial for å redusere klimautslippene. 

 

Bilismen er ett av de største miljøproblemene, og de økonomiske og 

menneskelige kostnadene ved ulykker er høge. SV vil at bruken av privatbiler 

skal reduseres, både for å senke utslippene av miljøskadelig forurensing og for 

å redusere antall ulykker. Ensidig vegbygging løser ikke trafikkproblemene. 

 

SV mener en storstilt satsing på en relativt billig kollektivtransport er en 

forutsetning for å redusere bruken av privatbiler. Vi må få flere til å reise 

kollektivt. SV vil arbeide for universell utforming av alle kollektivtransportmidler 

og holdeplasser for å sikre en god tilgjengelighet for alle brukergruppene.  

 

SV vil arbeide for at flytoget blir tilgjengelig for alle reisende, også dagpendlere 

med månedskort, samtidig som det må etableres gratis parkeringsplasser på 

Gardermoen for denne brukergruppa. Utenom rushtida er det også behov for å 

bedre kollektivtilbudet mellom de forskjellige tettstedene i Nannestad. SV 

ønsker derfor å få opprettet servicelinjer i kommunen.  

 

SV går inn for å øke utbyggingen av gang- og sykkelveger, og vil fortsatt 

arbeide for at når det skal prosjekteres og bygges nye veger, skal gang- og 

sykkelveg langs vegbanene også prosjekteres. 

 

 

Helse- og sosialpolitikk 

Samhandlingsreformen og verdighetsgarantien er viktige retningslinjer for 

arbeidet med helse og velferd i kommunen. SV vil derfor bidra til at Nannestad 

kommune følger vedtatte planer for forebyggende og rehabiliterende 

virksomhet. På noen områder er det behov for flere konkrete tiltak for å oppfylle 

planenes intensjoner. 

 

Blant annet vil SV følge opp punktet i den vedtatte omsorgsplanen om at de 

som mottar tjenester fra den kommunale eldreomsorgen i Nannestad, skal få et 

verdig tjenestetilbud som er tilpasset brukerens individuelle behov og ønsker. 

Brukeren har rett til selvbestemmelse og skal møtes med respekt. Alle 

sykehjemsbeboerne skal få tilbud om enerom. 
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SV vil bidra til å bygge opp en omsorgskjede med tilpassede boliger og 

omsorgsboliger. Eldresenter eller et flerbrukshus med kommunal bemanning er 

et viktig ledd i omsorgskjeden og må prioriteres i nær framtid.  

 

SV mener at eldre må få tilstrekkelig hjelp til å klare seg sjøl og opprettholde 

god livskvalitet så lenge som mulig i sitt eget hjem. Både brukerne av 

hjemmetjenesten og sykehjemsbeboerne må få tilbud om tilstrekkelig 

fysioterapi.  

 

SV vil supplere hjemmetjenesten med støttekontakter for å motvirke ensomhet 

og inaktivitet hos hjemmeboende. Dette vil gi brukerne bedre mulighet for 

sosial kontakt og et bedre aktivitetstilbud. 

 

Kommunen må videreutvikle den forebyggende og rehabiliterende 

virksomheten, gjerne i samarbeid med andre kommuner. Sykehjemsbeboerne 

må få daglig tilbud om frisk luft og aktiviteter som beskrevet i stortingsmeldinga 

om mestring, muligheter og mening. SV mener kommunen må følge opp dette 

gjennom å styrke aktivitetstilbudet for beboerne. 

 

For å sikre en verdig eldreomsorg må de eldres livsvilkår bedres innenfor alle 

ledd i omsorgskjeden. Dette forutsetter økt kompetanse og grunnbemanning 

på sykehjemmet og i hjemmesykepleien. SV ønsker en tillitsreform der 

tjenesteomfanget er basert på fagarbeidernes vurderinger, og ikke en 

stoppeklokkepraksis.  

 

SV vil arbeide for å videreutvikle forskjellige tilbud til alle grupper med nedsatt 

funksjonsevne. Bo-, arbeids- og fritidstilbud for personer med psykisk 

utviklingshemming må styrkes. Det samme gjelder tilbudene til personer med 

rusproblemer eller psykiske problemer, flyktninger og andre med spesielle 

behov for tilrettelegging, slik at de kan bli inkludert i fellesskapet. 

 

 

Skole- og barnehagepolitikk 

SV vil øke lærertettheten. Vi ønsker at lærerne skal bruke tida si til å 

samarbeide, planlegge, veilede og drive tilpasset undervisning. SV går inn for 

en heldagsskole der elevene også får hjelp til å gjøre lekser på skolen 
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SV vil bevare enhetsskolen og går derfor mot å privatisere eller 

konkuranseutsette skoler. 

 

SV vil sikre fysisk aktivitet for alle skolebarna i bygda. Videre vil vi ruste opp 

garderober og gymsaler, fylle svømmebasseng og sørge for 

svømmeopplæring. 

 

SV ønsker å øke skolebudsjettet for å gi flere lærere anledning til å styrke sin 

fagkompetanse. Det er behov for både flere korte kurs og etterutdanning som 

kan tilbys flere lærere på hver skole, i tillegg til tilbud om mer omfattende 

videreutdanning. 

 

SV mener at skolene kan holde åpent utover kvelden, slik at skolebygningene 

kan brukes som lokale kulturhus utenom skoletida, som forsamlingshus og 

knutepunkt i lokalsamfunnet. 

 

SV vil arbeide for at Nannestad fortsatt skal ha full barnehagedekning og for å 

redusere foreldrebetalingen for barnehageplasser. 

 

SV går mot å privatisere eller konkurranseutsette barnehager. 

 

 

Kulturpolitikk 

Et godt samfunn gir menneskene muligheter til å bruke skaperkraften sin til økt 

livsglede for seg selv og til det beste for fellesskapet. Et levende og bredt 

kulturliv lokalt skaper arenaer for aktiv samfunnsdeltakelse og fellesskap på 

tvers av sosiale, etniske, aldersmessige og andre skillelinjer. 

 

Kultur er viktig for å utvikle identitet og tilhørighet. Den er en viktig del av 

menneskenes livsgrunnlag. SV ønsker en kulturpolitikk som tar utgangspunkt i 

det kulturelle mangfoldet og det utvidete kulturbegrepet som også omfatter 

idrett. 

 

Nannestad har mange gode aktivitetstilbud som må utvikles videre. SV vil 

bevilge mer til de frivillige organisasjonene. SV ønsker at kommunen også skal 

ta ansvar for barne- og ungdomsidretten, på tilsvarende måte som for 

kulturskolen. 
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Alle kulturtilbudene i kommunen skal være tilgjengelige for alle, også for 

funksjonshemmede. Funksjonshemmede som trenger hjelp for å kunne benytte 

seg av kulturskolens og øvrige tilbud, må få slik hjelp. 

 

Kulturminnevern og formidling av kulturarven er viktig for å styrke den kulturelle 

identiteten til ulike grupper, og for å ta vare på kultur og naturminner for 

etterkommerne våre. Et godt kulturminnevern er avhengig av kunnskap og 

engasjement. SV vil derfor arbeide for at kommunens kulturminneplan, både 

for nærområdene og for utmark, blir så god som mulig. 

 

SV vil bidra til å sikre et åpent folkebibliotek, som er plassert slik at det er lett 

tilgjengelig for alle. 

 

Økt fysisk aktivitet er et godt folkehelsetiltak. SV vil prioritere nærmiljøanlegg 

og tiltak som legger til rette for økt bruk av friluftsområdene framfor større 

idrettsanlegg som ikke når store befolkningsgrupper. SV ønsker ikke 

kunstgrasbaner basert på gummikuler som kommer på avveg og til sist blir til 

mikroplastforurensning i vassdrag og i havet. 

 

For å sikre friluftsområder i nærmiljøet vil SV arbeide for at det avsettes et fond 

som kan brukes til økonomisk kompensasjon for grunneiere med skog i 

nærfriluftsområder, skog som av hensyn til friluftslivet ikke bør hogges. 
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Vil du vite mer om SV eller melde deg inn: www.sv.no  

 

http://www.sv.no/

